
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                           

                
 

Punkt Varighed 
Ca. tider 

Dagsordenspunkt 
Mødeleder: Karina 

 

1. 40 min. Godkendelse dagsorden og referat 
 
 
Orientering om opstart af skoleåret 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gennemgang af elevtrivselsmåling 

Bestyrelsen præsenterede sig.  
Dagsorden og referat blev godkendt. 
 
Jacob 
Samtlige medarbejdere har været samlet på 
skolen den sidste uge, for at klargøre og 
forberede til det nye skoleår. Der har været 
en rigtig god energi. 
I dag tog vi imod eleverne. De mødte 
spændte og klar.  
Det eneste der drillede, var vejret. 
En medarbejder er sygemeldt, men 
kendetegnende for vores medarbejdere, bød 
flere ind, så vikaropgaven primært løses 
internt. 
Vi håber vi får et coronafrit skoleår, så vi 
kan genoptage nogle af vores traditioner 
igen som f.eks skolefest. 
 
(Vedhæftet) 
Den sociale trivsel er rigtig god.  
 
Den faglige trivsel ser ok ud. Vi arbejder 
kontinueligt på at forbedre. 
Vi har tilført midler til at udvide vores 
vejleder setup – herunder også vores PLC.  
 
 

 
Dagsorden 
For skolebestyrelsesmøde på Kløvermarkskolen 
 
Dato: MANDAG – D. 9. aug. 2021 
Tid: kl. 17.00 – 20.00 
Sted: Mødelokale på skolen 
 
Skolebestyrelsen: (Evt. afbud vil være markeret med x) 

Formand  
Karina Grundahl / KG  

Forældrerepræsentant  
Malene Katballe / MK X 

Elevrepræsentant 
Næstformand  X 

Næstformand  
Søren Axelgaard / SA 

Forældrerepræsentant  
Per Storm/PS 

Medarbejderrepræsentant 
Bent Sandholt / BS 

Forældrerepræsentant  
Annika Hinrup/ AH 

Forældrerepræsentant 
Kirsten Lei / KL  

Medarbejderrepræsentant 
Karin Duus / KD 

Forældrerepræsentant  
Janne Jessen / JJ  

Elevrepræsentant 
Formand  X 

Souschef 
Tomas Duelund /TD 

  Skoleleder 
Jacob Due Hansen / JDH 

 

 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
Støtte og inspiration: Her kunne vi have 
ønsket et bedre resultat. 
 
Der er lagt op til at undersøgelsens 
resultater kan analyseres med eleverne på 
klasseniveau. Så vi kan blive klogere på, 
hvad der fylder hos dem. 
 
Vi undersøger om det er muligt at finde 
resultaterne på landsniveau, så det er 
muligt at sammenligne. 
 
Der er en stor andel af vores elever, der ikke 
er tilfredse med toiletforholdene. 
Antalsmæssigt har vi i alt 10 toiletter fordelt 
på A, B, C og D gangen, hvor vores 540 
elever har hovedparten af deres timer. 
Søren har rundsendt inspirationsmateriale 
om hvordan man kan arbejde med området. 
SB ønsker at arbejde videre med problemet. 
 

2. 
 

60 min. 
 

 
Forventninger til SB arbejde (Drøftelse) 
Prioritering af arbejdsopgaver ifb med 
vores årshjul 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Gennemgang af værdigrundlag for 

skolens virke 

 
Jacob 
Karina 
Vi tog udgangspunkt i årsplanen for 
skolebestyrelsensarbejde. 
Bestyrelsen ønsker udover punkterne her at 
arbejde med: 

o Udearealerne 
o hvordan kan vi inddrage 

eleverne – Vi må have 
elevrådet i gang. 

o kan vi søge fonde 
 

o Toiletforhold 
o Vi genoptager punktet på 

næste møde. 
 

Bestyrelsen er enige om at vi er et 
tilstrækkeligt antal medlemmer, så derfor 
opsøger vi ikke eksterne medlemmer 
 
Jacob (Værdisæt vedhæftet) 
Der er arbejdet med værdiregelsættet på 
bestyrelses-, personale- og elevniveau. 
Det kunne være en god idé at trykke 
værdiregelsættet, så de kan hænges op i 
klasserne. 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
Vi skal huske at introducere 
værdiregelsættet for nye medarbejdere og 
7. årg. 
 

3. 
 

 
 

Spisning  

4.  
 
30 min. 

 
Brugen af mobiltelefoner i skoletiden / 
vores kultur herom (Drøftelse) 

 

 
Jacob 
På skolen har vi en kultur, hvor 
mobiltelefoner benyttes som redskaber i 
undervisningen til f.eks. optage fysikforsøg. I 
flere klasser aflægges telefonerne, når man 
kommer ind i klassen. 
For nogle kan mobiltelefonerne gøre at 
elever kan isolere sig.   
Skolebestyrelsen erkender at der er gode 
argumenter for og imod brug af 
mobiltelefoner i skolen, men ønsker ikke at 
regelsætte hvis behovet ikke er der. Behovet 
undersøges nærmere. 
 
Skolebestyrelsen ønsker at eleverne skal 
lære hensigtsmæssig brug af digitale medier 
herunder mobiltelefoner. 
Praksis er: 

o Chromebooks skal blive i skabet i 
frikvarterene 

o Man afleverer sin mobil, når 
lektionenstarter medmindre andet er 
aftalt med læreren. 

o Vi kan evt. lave et forsøg med 
mobilfriskole i en a-uge. 

 

5. 20 min. 
 
 

Mødedatoer for møder til kommende 
skoleår. Skal vi tage resten af året eller 
vælge for 3 mdr. ad gangen? 

Karina 
Møderne afholdes: 
7/9 
13/10 
11/11 
6/12 
12/1 
21/2 
I dette skoleår er der valg til SB. Vi følger op 
på valgproceduren. 
 

 
6. 
 

 
 

 
Evt. 

 

Personale:  Vi har fået ny it-mand. Han er 
kommet godt i gang. 
 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Facebookbrug i t-klasserne blev drøftet. 
Nogle elever er under 13. Jacob og Tomas 
drøfter brugen med lærerne. 
 
 
Vi er i gang for at ansøge om midler til 
eftermiddagsaktiviteter. Det kunne 
omhandle e-sport, musikalskeaktiviteter, og 
et klubtilbud. SB bakker op om dette. 
 
 
5 grupper af elever skal ud at rejse i Europa 
med Erasmus+. Vi får ligeledes besøg af 
unge, som bliver indkvarteret hos vores 
elever. 

 
 
 


